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Vragen van de leden Snels en Van der Lee (beiden GroenLinks) aan de 
Ministers van Financiën en van Economische Zaken en Klimaat over het 
bericht «IT-controleurs: te weinig investeringen in cyberbeveiliging» 
(ingezonden 25 april 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «IT-controleurs: te weinig investerin-
gen in cyberbeveiliging», waaruit blijkt dat in accountantsverklaringen nog te 
weinig aandacht wordt gegeven aan cyberbeveiliging en ICT?1 Zo ja, wat is 
uw oordeel over dit artikel? 

Vraag 2
Klopt het dat in accountantsverklaringen expliciet aandacht gegeven moet 
worden aan de belangrijkste onderwerpen bij een bedrijf, die door het bedrijf 
zelf worden voorgesteld en worden gecontroleerd door de accountant? Zo 
nee, waarom niet? Zo ja, deelt u de mening dat cyberbeveiliging en ICT in het 
huidige technische tijdperk vrijwel altijd tot de belangrijkste onderwerpen bij 
een bedrijf horen? 

Vraag 3
Klopt het dat er in Nederland nog geen regels zijn voor accountants om te 
controleren of (beursgenoteerde) bedrijven maatregelen treffen op het gebied 
van cyberbeveiliging? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u van plan om 
dergelijke regels in te voeren? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het belangrijk is om niet achter te lopen op de realiteit 
wat betreft regelgeving? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u bereid om te 
onderzoeken of regelgeving voor toezichthouders wat betreft controle op niet 
alleen de aanwezigheid van maatregelen maar ook op de effectiviteit van 
maatregelen op het gebied van cyberbeveiliging ingevoerd zou kunnen 
worden?

1 https://fd.nl/ondernemen/1251117/it-controleurs-te-weinig-investeringen-in-cyberbeveiliging
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